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Jako student jsem se mnohokrát dostal do 
situace, kdy jsem z důvodu překryvu rozvrhu 
nemohl na některé přednášky osobně docházet 
a příslušné učebnice v knihovnách nebyly.
 

Navíc zastávám názor, že studenti nejsou 
písaři. Na přednáškách by se mělo úsilí věnovat 
pochopení a procvičení látky, nikoliv tupému 
zapisování.
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Se společnými cíli Volba je věda kandidujeme 
na fakultách, kde se konají volby do 
univerzitního senátu. 
V jednotě je naše síla. 

Proto si myslím, že by měli mít studenti snadný přístup ke skriptům vydávaným naší univerzitou
a jejími fakultami v elektronické podobě.

V Akademickém senátu UK budu v případě svého zvolení
1) prosazovat zpřístupnění duševního bohatství univezity na Internetu, aby vydávané učebnice

byly všem studentům přístupné ke stažení, 
2) prosazovat snazší zapisování předmětů napříč fakultami, bez zbytečné byrokracie,
3) pravidelně docházet na zasedání akademického senátu a aktivně se mu věnovat,
4) naslouchat podnětům studentů, diskutovat o nich a začleňovat je do své činnosti v AS,
5) informovat akademickou obec o své činnosti v senátu na stránkách volbajeveda.cz.


